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Protokoll från stadsdelsnämndens 

pensionärsråds sammanträde  

13 januari 2025 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande  

Mötet öppnas.  

§ 2 Val av ordförande och vice ordförande för 
pensionärsrådet 2025 

Pensionärsrådet väljer Anders Rickardsson till ordförande och 

Margareta Eriksson till vice ordförande för år 2025. 

§ 3 Rådets arbetsformer och kommunikation 

Arbetsformer 

Rådet framför att de önskar fortsätta arbeta med seniordialoger och 

att seniordialogerna ska utvärderas med nämndens politikers 

presidium på ett rådsmöte under året, förslagsvis i början av året. 

Utöver det framför rådet att de önskar att förtroenderådsmöten 

återkommer samt att kontaktpersoner från pensionärsrådet bjuds in 

till anhörigträffar på vård- och omsorgsboenden där förvaltningen 

har ansvar. 

Broschyr 

Rådet önskar att det vid den årliga uppdatering av broschyren som 

beskriver rådets uppgifter och funktion även står med vilken 

förtroendevald i rådet som är ansvarig kontaktperson för respektive 

sakfrågor som behöver vara inom stadsdelsnämndens 

ansvarsområde. Rådets medlemmar hanterar inte enskilda ärenden.  

§ 4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen ändras så att dagordningspunkt 9 Rådets 

arbetsformer och kommunikation flyttas till dagordningspunkt 3 

och godkänns därefter. 

§ 5 Föregående protokoll 

Protokollet från sammanträdet 4 november 2024 har tillsänts rådets  

medlemmar. Protokollet läggs till handlingarna.  

§ 6 Val av justerare 

Rådet beslutar att Anders Rickardsson och Margareta Eriksson 

justerar protokollet.  

§ 7 Tid för protokolljustering 

Protokollet justeras digitalt torsdagen den 16 januari 2025.  

§ 8 Ärenden till stadsdelsnämnden 

Verksamhetsplan för Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

år 2025, NI 2024/1290 
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Rådet har tagit del av handling. Rådet frågar om hur förvaltningen 

arbetar med det uppsökande arbetet/träffar kring hälsofrämjande 

insatser. Cecilia svarar att det uppsökande arbetet utvecklas, bland 

annat genom hälsopedagogernas arbete där de bland annat har 

kontakt med vårdcentraler om det hälsofrämjande arbetet. Även 

andra, biståndsbedömning, hemtjänsten samt dagverksamheter 

arbetar med frågorna. Civilsamhället och föreningar fyller här en 

viktig funktion i det uppsökande arbetet. Rådet framför att de gärna 

samarbetar i det uppsökande arbetet för att nå ut till fler äldre om 

hälsofrämjande insatser via sina kanaler och framför att 

förvaltningen även borde synas ute i staden och annonsera i mitt i 

om det hälsofrämjande arbetet. 

Rådet frågar hur arbetet med ett medborgarkontor ser ut. Cecilia 

svarar att arbetet med medborgarkontor pågår men att det inte finns 

ett beslut om vart medborgarkontoret kommer vara samt hur 

kontoret ska utformas. 

Rådet har en fråga vad begreppet en äldrevänlig stad innebär. 

Cecilia svarar att det är ett stadsövergripande arbete som bland 

annat stadens äldreombudsman ansvarar för. Det kommer att ske en 

revidering av handlingsplanen för äldrevänlig stad där samtliga 

ordförande i pensionärsråden kommer att bjudas in till inom kort. 

Rådet framför att de gärna ser att äldreombudsmannen kan delta 

som gäst på ett rådsmöte framöver. 

Rådet har en fråga om hur den nya socialtjänstlagen kommer att 

påverka arbetet med äldreomsorgen. Cecilia svarar att förslaget till 

den nya socialtjänstlagen bland annat föreslås innebära ökat fokus 

på det förebyggande arbetet, vilket till exempel kan medföra att fler 

insatser kommer att kunna beviljas utan biståndsbedömning. 

Rådet framför att övertagandena till den egna regin bör följas upp 

med en orsaka-verkan uppföljning för att utvärdera resultaten av 

återtagandena. 

 

Motion om HBTQ-certifiering inom hemtjänsten, NI 

2024/1437 
Rådet har tagit del av handlingen och ställer sig bakom 

förvaltningens svar på motionen.  

 

Planärende på samråd – Detaljplan för Norrmalm 4:41, 

Klara City View, NI 2024/1631 
Rådet har tagit del av handlingen och ställer sig bakom 

förvaltningens svar på detaljplanen. Rådet framför även att det är 

positivt att gammal infrastruktur ifrågasätts och att platsen utvecklas 

med ny bebyggelse. 
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Motion om hur vi kan förbättra Strandvägen, NI 

2024/1564 
Rådet har tagit del av handlingen och ställer sig bakom 

förvaltningens svar på motionen. Rådet framför också att det är bra 

att det finns program och detaljplaner för hur Strandvägskajen ska 

utvecklas. 

§ 9 Övriga handlingar  

Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråds, KPR,  

sammanträde 19 november 2024. 
Rådet har tagit del av ärendet. Rådet har en fråga om vilka KPR är 

och dess ansvarsområden. Cecilia svarar att KPR är 

kommunstyrelsen pensionärsråd som ansvarar för 

äldreomsorgsfrågor som är stadsövergripande som exempelvis 

boendeplanerings frågor samt ansvarsfördelning med sjukvården 

medan stadsdelsnämnderna ansvarsområde för äldreomsorgen är 

myndighetsutövningen och dess utförande. 

Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråds, KPR,  

sammanträde 10 december 2024. 
Rådet har tagit del av ärendet. Rådet anser att en väl fungerande 

äldreomsorg är en människorättsfråga och instämmer med KPR att 

det finns mycket arbete att göra för att stärka de mänskliga 

rättigheterna inom äldreomsorgen. 

Protokoll från Kungsholmens och Norra innerstadens 

stadsdelsnämnders råd för funktionshinderfrågors 

sammanträde 13 november 2024. 
Rådet har tagit del av ärendet.  

Protokoll från Kungsholmens och Norra innerstadens 

stadsdelsnämnders råd för funktionshinderfrågors 

sammanträde 4 december 2024. 
Rådet har tagit del av ärendet.  

Minnesanteckningar från regionens möte med länets 

pensionärsråd 5 november 2024. 
Rådet har tagit del av ärendet.  

§ 10 Information från rådets medlemmar 

- Rådet har nya förtroendevalda och rådet ser gärna att det 

anordnas utbildning från förvaltningens sida om 

stadsdelsnämndens ansvarsområden inom en snar framtid. Gosia 

svarar att förvaltningen kommer att kontakta berörda 

rådsmedlemmar om ett utbildningstillfälle. 
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- SPF seniorerna framför att förvaltningen bör se över vilken 

information som ges till de som flyttar in på äldreboenden 

angående försäkringar, särskilt olycksfallsförsäkring. 

Förvaltningen kommer att se över den skriftliga informationen 

som lämnas till äldre som flyttar in.   

§ 11 Information från förvaltningen 

- Cecilia Werge informerar att norra innerstadens 

stadsdelsförvaltning har blivit godkänd som akademisk nod inom 

äldreomsorgen. Det innebär bland annat att arbetet inom 

äldreomsorgen utgår från bästa tillgängliga kunskap, att vi ska 

vara öppna för och prova på innovationer inom verksamheterna, 

att verksamheterna erbjuder praktik för studenter samt 

samverkan med högskolornas lärosäten. Arbetssätten kan delvis 

ses som en motsvarighet till universitetssjukhusen inom 

sjukvården. 

- Gosia Holmberg informerar om förvaltningens nya organisation 

och chefstruktur från den 1 januari 2025 och de förändringar det 

innebär för äldreomsorgsavdelningen. Förändringarna innebär 

bland annat att vård- och omsorgsboende kommer att delas in i 

två områden som tidigare har bestått av ett område. Rekrytering 

av en ny områdeschefs pågår. En annan förändring är att 

hälsofrämjande enheter delas upp i två utifrån typen av 

verksamhet, vilket innebär att dagverksamheter och 

anhörigkonsulter ingår i en enhet och alla träffpunkter, it-

pedagoger, hälso-pedagoger, friskvårdsledare ingår i den andra 

enheten. Rådet frågar om det finns en risk att 

organisationsförändringen till en början kan innebära 

försämringar. Gosia svarar att uppdraget med chefstrukturen är 

att chefer får färre medarbetare och kan därmed utöva 

närvarande ledarskap.  

- Gosia Holmberg informerar om att inriktningsbeslut till 

gemensamt förvaltningskontor för norra innerstaden är Sveaplans 

gymnasium. 

- Gosia Holmberg informerar att under 2025 kommer chefer och 

medarbetare få stöd av en vårdlärare i syfte att fler får möjlighet 

till studier för att erhålla en enligt lagkrav skyddad yrkestitel-

undersköterska. Projektledaren kan bjudas in till pensionärsrådet 

och berätta mer. 

- Cecilia Werge informerar om att Äldrecentrum har utvärderat 

biståndshandläggning för äldres samverkansprojekt med 

Sabbatsbergsgeriatriken. Resultat och analys kommer att 

presenteras vid ett frukostseminarium 21 februari. Läs mer och 

anmäl er här vid intresse: Vårens frukostseminarier 2025 – 

Äldrecentrum Här finns också möjlighet att anmäla sig till att få 

Äldrecentrums nyhetsbrev.  

https://aldrecentrum.se/enskild-nyhet/varens-frukostseminarier-2025/
https://aldrecentrum.se/enskild-nyhet/varens-frukostseminarier-2025/
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§ 12 Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg. 

§ 13 Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 

 

Anders Rickardsson 

Ordförande 

Margareta Eriksson 

Vice Ordförande 



Underskriftens äkthet valideras här: https://underskriftpas.stockholm.se/validera  
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